Backward Design Lesson Plan Template
School:
 LaSalle Language Academy

Teacher 
Wu Huaqiong
Grade level         5th Grade      
Lesson title  Review Lesson---Vocabulary about Fruit and Sentence Patterns about Likes and Dislikes  复习课--水果词汇和喜好句型。   
	                                                                        Step 1—Desired Results


	Standard Outcomes for Learning (ACTFL Standard 1.1)—Answer’s the question, what should students know, understand, and be able to do as a result of the lesson?
Interpretive Reading & Listening 

Ss. can master the words of fruit: 水果，苹果，李子，梨子，桃子，橘子，橙子，柚子，柿子，枣子，葡萄，车厘子，西瓜，香瓜，哈密瓜，木瓜，草莓，蓝莓，杨梅，覆盆子，石榴，火龙果，芒果，猕猴桃，柠檬，榴莲，荔枝，枇杷，山竹，椰汁
Interpersonal Communication 

 Ss. can ask and answer using the following sentences patterns.
   1.-_-_你喜欢吃什么水果，不喜欢吃什么水果？ _

       -_-_我喜欢吃苹果，不喜欢吃香蕉。 _

   2 _-_-_你爸爸喜欢吃什么水果，不喜欢吃什么水果？ _

       -_-_我爸爸 喜欢吃芒果，不喜欢吃柠檬。
   3 _-_-_你妈妈爱吃什么水果，不爱吃什么水果？ _

       -_-_我妈妈爱吃草莓，不爱吃杨梅。

   4 _-_-_你哥哥／姐姐／弟弟／妹妹爱吃什么水果，不爱吃什么水果？ _

        -_-_我哥哥／姐姐／弟弟／妹妹爱吃葡萄，不爱吃橘子。

Presentational Speaking & Writing 
1.Ss. can tell about fruit.
2. Ss. can ask and answer the questions about what fruit they and their family members like and dislike to eat.
Interpersonal Communication 

Ss. can ask and answer the questions about what fruit they and their family members like and dislike to eat.

Comparison 
Ss. can compare and contrast the common Chinese and American fruit.
Culture

The students can know many fruit contain culture in China, such as the peach “return to the plum’, the date with the meaning of “early birth of children” and the apricot with the inheritance of “xinglin spirit” etc.
Connection

Ss. can know eating more fruit is good for people’s health.  (Practical living) 



	Step 2—Assessment Evidence

	Performance task—What will students do to show what they have learned?
1. The students will master the right vocabulary of fruit by putting up the right cards according to the teacher’s words. 

2. The students will master the vocabulary of fruit by matching the fruit character cards with English meaning cards.
3. The students will master the sentence patterns about likes and dislikes by asking and answering questions in pairs.

1).-_-_你喜欢吃什么水果，不喜欢吃什么水果？ _

                           -_-_我喜欢吃苹果，不喜欢吃香蕉。 _

                     2 )_-_-_你爸爸喜欢吃什么水果，不喜欢吃什么水果？ _

                           -_-_我爸爸 喜欢吃芒果，不喜欢吃柠檬。

                     3) _-_-_你妈妈爱吃什么水果，不爱吃什么水果？ _

                           -_-_我妈妈爱吃草莓，不爱吃杨梅。

                     4 )_-_-_你哥哥／姐姐／弟弟／妹妹爱吃什么水果，不爱吃什么水果？ _

                           -_-_我哥哥／姐姐／弟弟／妹妹爱吃葡萄，不爱吃橘子。

              5.The students will compare and contrast. the common Chinese and American fruit.
              6. The ss. will know many fruit contain culture in China,

The assessment will also be conducted informally throughout the lesson by my observation and monitoring throughout listening and speaking practice and presentation activities.



	Step 3—Learning Plan

	Learning activities - Answer’s the question, how do I teach it?

I. Lead-in: (8 min.)

(use Communicative Language Teaching, create a desire to communicate)
    Review the words of fruits by letting the students putting up the right cards according to the teacher’s words.
II.Presentation: (14 min.)

 Let students conduct a class survey about what fruit they and their family members like and dislike to eat. And let students to work in pairs to make up conversations by following the example. 

1).-_-_你喜欢吃什么水果，不喜欢吃什么水果？ _

                         -_-_我喜欢吃苹果，不喜欢吃香蕉。 _

                     2 )_-_-_你爸爸喜欢吃什么水果，不喜欢吃什么水果？ _

                         -_-_我爸爸 喜欢吃芒果，不喜欢吃柠檬。

                     3) _-_-_你妈妈爱吃什么水果，不爱吃什么水果？ _

                        -_-_我妈妈爱吃草莓，不爱吃杨梅。

                     4 )_-_-_你哥哥／姐姐／弟弟／妹妹爱吃什么水果，不爱吃什么水果？ _

                           -_-_我哥哥／姐姐／弟弟／妹妹爱吃葡萄，不爱吃橘子。

III. Practice: (35 min.) 
(use pair work and group work, and Cooperative Learning) (7 min.)
Ss. master the vocabulary of fruit by matching the character cads with English meaning cards. 
(Divide the students into 2 groups and do a group competition)

1. Ss. Do a Kahhoot game to master the vocabulary about fruit and sentence patterns about likes and dislikes. (23 min.)
https://create.kahoot.it/details/93073760-76fc-464f-98a4-e2c4875b98ee
2. Ss. compare and contrast the common Chinese and American fruit in groups, then give reports. (5min.)
IV. Class closing: (3 min)
Ask students what we have learned today.

	Step 4—Reflection

	What happened during my lesson? What did my students learn? How do I know? What did I learn? How will I improve my lesson next time?
When I told the students that many fruit contain culture in China, such as the peach “return to the plum’, the date with the meaning of “early birth of children” and the apricot with the inheritance of “xinglin spirit” etc., they were surprised and showed great interest. I will tell them more about Chinese fruit culture to let the ss. know more about the culture of Chinese fruit.



Adapted from Tomlinson and McTighe, Integrating Differentiated Instruction + Understanding by Design, ASCD,
